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Protokoll styrelsemöte
Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 9 maj på Vigge Bygdegård.

Närvarande
Jennifer Saur
Sven-Erik Saur
Emma Stenvall
Malin Mårtén
Bo Andersson
Elin Andersson
Bodil Hemmingsson
Eva Simonsson

§1 Mötets öppnande
Jennifer Saur hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och justerare
Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson
att justera protokollet.

§3 Föregående protokoll
Emma Stenvall drog föregående protokoll från den 19 april och styrelsen beslutade att lägga
det till handlingarna.

§4  Inkommen post
Brev från Loomis om att komplettera uppgifter. Bo Andersson och Malin Mårtén hjälps åt att
fixa det. Några räkningar samt mail från nyinflyttade i byn om att de vill informera om att de
kommer göra fint i busskurerna.

§5 Plantering
Styrelsen diskuterade om det kan vara värt att ta fram kostnadsförslag på gärdesgård. Eva
Simonsson föreslog plymspirea. Eva kollar upp pris på dessa.
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§6 Lekplats
Styrelsen beslutar att sandlådan får finnas kvar då denne var i bättre skick än förväntat. Eva
Simonsson kollar med Sonja, rektor på Kövra byskola, vart de köpt sand i rån och vad det
kostar med frakt. Emma Stenvall skickar en ny påminnelse till Byggvaruhuset i Svenstavik
om lekställningar till lekplatsen eftersom de ville vara med och räkna på den. Styrelsen
beslutar att Emma Stenvall ska få använda sig av en av bygdegården datorer. Finns det ej
någon passande ska detta införskaffas så att hon kan rita upp lekplatsen för att komplettera
bidragsansökan till kommunen. På denna dator ska även bokföringsprogrammet Visma läggas
in så det blir lättare i framtiden när inbetalningskort ska skrivas ut. Malin Mårtén kollar med
Office om bygdegården har konto där eller om det stod på Jan Hammarlund privat. Kövra
byskola har fått den ena gungställningen och Magnus Eriksson kapar upp den andra vid
tillfälle. Resterna av lekplatsen kommer att eldas under maj månad när vädret tillåter.

§7 Vägbelysningsföreningen
Bodil Hemmingsson har varit i kontakt med Rune Bergman, han i sin tur hänvisar vidare till
Håkan Andersson, Ovikens El. Bodil nystar vidare i detta.
Kalle Mårtén och Sven-Erik Saur försöker lösa kabelbrottet som är på vägen upp till Mo.

§8 Nya medlemmar
Information om hur man gör för att bli medlem i Vigge Bygdegårdsförening står nu på
hemsidan. Elin Andersson lägger in swish-numret så att de kan betala direkt. Elin skickar
filen med alla medlemmar till Malin Mårtén så att hon kan stämma av med de inbetalningar
som kommer in.

§9 Utegym
Bodil Hemmingsson tar hjälp av Eva Simonsson och kollar upp vilka stationer vi behöver
samt tar in offerter. Eva kollar även upp med kommunen om ev. bygglov på både utegym
samt lekplats.
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§10 Skafferi
Emma Stenvall lade fram förslaget att strukturera upp i skafferier så att ingen ska behöva
lyfta porslin över huvudet. Detta genom att flytta ner de garderober, som i dagsläget står i
skafferiet till källaren (nedanför trappen), och istället köpa in 3 låd-hurtsar från IKEA som
kommer rymma alla flata tallrikar, djupa tallrikar samt alla bestick. Ovanför denna föreslår
Emma att öppna hyllor ska sättas upp. Elin Andersson har tagit in offert från byggvaruhuset
på kyl och frys. Styrelsen beslutar att det ska vara en fullstor kyl och en fullstor kyl men att
inköpet kommer att bli senare under året. Jennifer Saur kollar upp om det går att hämta ut
grejerna från IKEA i stan. Styrelsen godkänner inköpet som kommer landa på ca 7000 kr +
frakt (ca 600 om det skickas till bygdegården).

§11 Hemsida, fb
Adressen om någon vill skicka post till bygdegården kommer att vara Malin Mårténs, då det
liks är hon som får fakturor och dylikt. Detta skriver Elin Andersson in på hemsidan.
Sven-Erik Saur kontaktar revy-kommitén angående vad de vill ha under Revy-fliken på
hemsidan. Elin Andersson hjälper de sedan att få dit det, antingen genom att de skickar
materialet till henne a+eller att de får ett inlogg så att de kan göra detta själv.

§12 Bidrag för inställda event.
Eva Simonsson kollar upp detta. Hon ansvarar även för att ta in uppgifter om “spring för
bygdegården” som vi får aktivitetsbidrag för, från kommunen.

§ 13 Ekonomi
Vägbelysningsföreningen ca 620 000 kr, Vigge Bygdegårdsförening ca 290 000 kr.

§14 Övriga frågor
Emma Stenvall kollar med Magnus Eriksson om han kan göra ett lock till det ror som sticker
upp på baksidan.
Styrelsen beslutar att ansluta sig till fiber. Staffan Lidén kollar upp vad som ingår exakt, om
även markavtal ingår i de 10 000 kr som erbjudandet gäller. Även tidpunkt för när grävningen
ska vara genomförd, anslutningspunkt samt grävsträcka lovar han att kolla upp. Sven
Olofsson lovar att gräva.

Kalle Mårtén kollar om kabeln ute till utebelysningen.Sven-Erik Saur ordnar med
bortforsling av containern.
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§15 Nästa möte
Styrelsen beslutar att inte sätta något datum för nästa möte utan bestämmer detta i
sms-gruppen lite längre framöver.

Vid protokollet Justerare
Emma Stenvall Bo Andersson


